

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XCII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

bus in occultando felicior fuit: addictusque carceri, cum conscis facinoris, mortem dignissimam vita sua obiit.

CAP. XCII. Præclarum excellentis viri
factum C. Sentii Saturnini, circa ea tempora
consulis, ne fraudetur memoria. Aberat ordi-
nandis Asiæ Orientisque rebus Caesar, cir-
cumferens terrarum orbi præsentia sua pacis
sua bona: tum Sentius forte & solus & absente
Caesare consul, cum alia, prisca severitate
summaque constantia, vetere consulum more
ac severitate, gessisset, protraxisset publicano-
rum fraudes, punisset avaritiam, regessisset in
ærarium pecunias publicas, tum in comitiis
habendis præcipuum egit consulem. nam &
quæsturam petentes, quos indignos iudicavit,
proferri vetuit; & cum id facturos se perse-
verarent, *consularem, si in campum descendis-*
sent, vindictam minatus est; & Egnatium,
florentem favore publico, sperantemque, ut
præturam ædilitati, consularum præturæ se
iuncturum, *proferri* vetuit; & cum id non ob-
tinuisset, iuravit, *etiam si factus esset consul*
suffragiis populi, tamen se eum non renuntia-
turum. Quod ego factum cuilibet veterum
consulum gloriæ comparandum reor, nisi quod
naturaliter audita visis laudamus libentius; &
præsentia invidia, præterita veneratione prose-
quimur; & his nos obrui, illis instrui cre-
dimus.

CAP.